
PISMA BRALCEV

NEODLOČNISA.TE.ING.
Ja, SA. TE. ING-u še enkrat najlepša

hvala, napeljali so nam kabelsko razde-
lilni sistem in nam omogočili spoznavanje
novih TV programov. Bili smo veseli in
presrečni zaradi te »visoke tehnologije«,
skratka ptačali smo to sloritev injo veselo
izkoriščamo, čeprav so nas dolgo vlekli,
za kaj se ve, no, do tu vse v najlepšem
redu.

Za ta prispevek smo se odločili zalo, da
vam opišemo, kako se da gledati TV pro-
grame, čeprav se nisi na to ne naročil, še
manj pa plačal kabelski sistem.

Ljudem iz srca svetujemo, sploh pa ti-
slim, ki stanujejo v blokih, naj se ne naro-
čajo na TV sistem, saj bo peščica poštenih
Ijudi plačala vse še za ostale sogledalce.
Prav to se je namreč zgoddo nam, tako da
zdaj plačniki in neplačniki veselo »bu-
Ijimo« v nove programe, s to razliko, da
plačniki dobivamo poloinice. SA. TE. ING
pa razlaga, da blokade v TV sistemu niso
povsod moine, omogoča pa nenaročnikom
še večji uiitek ob gledanju njihovih (novih)
programov. Menimo, da je SA.TEING.
s tem iz sebe in nas, poštenih, napravil
popolnoma pristne »BUTALCE«. Firma,
ki te sisteme vgrajuje, pa je konec koncev še
sama ob večji zaslutek, če še sama. tega ne
ve.

Glede njihove administracije vam lahko
sporočimo le to, da imajo zelo neurejeno
evidenco naročnikov in plačnikov. To so
pristni argumenti, bili smo namreč večkrat
v njihovih prostorih, pa še zelo »prijazni«
so bili do nas.

ln kaj vam naj še svetujemo? Mogoče to,
da se še naprej veselo »švercajte« in se
SA.TE.ING-u v hobraz« smejte.

Lep pozdrav in še obilo uspeha pri na-
daljnem delu.

Stanovaki Toplarniške ulice Moste-Selo

TEMA: TELEFONSKI
PRIKUUČEK

Saj ne vem, kako naj Vas prosim za
odgovor, spoštovano uredništvo - vsa za-
deva se vrti okoli telefonskega priključka
(telefona).

Lahko Vam opišem zgodovino mojih
prošenj za telefon, pa se mi zdi odvečno
»nakladanje« o raznih pismenih prošnjah,
telefoniranju in poteh do PTT-ja itd.

17 let bo ie, od kar prosim na PTT-ju zu
telefon, pa se me tam nihče ne usmili, zato
se obračam, nazadnje še na Vas, če mi
lahko vsaj Vi daste vsaj delni odgovor.

Čudi me to, da na PTT-ju pravijo, da
bomo dobili teleforj, naj potrpimo še malo,
da je veliko prosilcev v Toplarniški ulici in
Ulici Vide Pregarc, pa vse skupaj nič. V ča-
sopisu Delo sem brala, da je v Mostah
zgrajena nova telefonska digitalna centrala,
daje ostalo 800 prikljutkov za telefone, jaz
potrpetljivo čakam in čakam, telefona pa
ni!!

Še enkrat Vas lepo prosim, če mi vsaj vi
odgovorite. kako dolgo bo še to prosjače-
nje trajalo, čeprav vem, da niste pristojni za
te zadeve.

Vnaprej se Vatn za odgovor najlepše
zahvaljujem in Vas vse lepo pozdravljam.

(P. S. Mogoče bi pri Naši skupnosti
uvedli nekakšen kotiček z našimi vprašanji
in vašimi odgovori. Občani bi gotovo imeli
kaj pouprašati.)

Ana Strojin
Zdenko Strojin

Pripis uredništva
Prav takšen kotiček, kot ga predlagate,

je rubrika PISMA BRALCEV, ki je se-
stavni del glasila že od začetka izhajanja,
torej 33 let. V tej rubriki objavljamo vpra-
šanja, pobude in kritike naših bralcev, ki
so podpisane s polnim naslovom.

Odgovor na vaše vprašanje bomo obja-
vili v prihodnji številki.


